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Συνεχίζω να ελπίζω
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες

Πιο πολύ να μιλάμε για τον Χριστό και λιγότερο για τον Αντίχριστο, έλεγε 
ο Γέροντας Παΐσιος ο Αγιορείτης. Δεν μπορεί την Αποκάλυψη να την 
ερμηνεύει εύκολα ο καθένας, όταν δεν το έπραξαν οι μεγάλοι Πατέρες της 
Εκκλησίας. Δεν θα ορίσουμε εμείς πότε θα έλθει το τέλος του κόσμου. Μη 
τρομοκρατούμε τον κόσμο ορίζοντας ημερομηνίες του τέλους και τον 
ερχομό πολέμων. Από δεκαετίες μιλούν για πολέμους πού δεν έγιναν. 
Μερικοί μάλιστα στενοχωρήθηκαν πού δεν πραγματοποιήθηκαν.

του μοναχού Μωυσή, Αγιορείτη

από το Μηνιαίον Όργανον των Ορθοδόξων Χριστιανικών Ενώσεων «Καινή Κτίσις», 
Έτος 87ον Φεβρουάριος 2011 Περίοδος Ε’ Αρ. 02 (1169)

 Η κατάσταση της ελληνικής οικονομίας είναι χείριστη. Προηγήθηκε και υπάρχει 
μια πνευματική κρίση με την αμφισβήτηση ιερών θεσμών και παραδόσεων. Συνάμα 
αναπτύσσεται μια απειλητική εσχατολογία, μια τρομοκρατική αντιχριστολογία και 
μία έντονη δαιμονολογία. Χρειάζεται πολλή προσοχή και μεγάλη διάκριση. Ούτε να 
ξεθαρρευτούμε, να σφυρίζουμε αδιάφορα και να θεωρούμε ότι όλα είναι περίφημα 
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και δεν υπάρχει κανένας κίνδυνος, ούτε πάλι να πέσουμε σε μαρασμό και 
απόγνωση. (περισσότερα…)
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